



Framlegg til gebyr- og betalingssatsar for 2021 - Oppvekst

1. Oppvekst

1.1 Skulefritidsordninga (SFO)

	2020	2021	Endring i %
Korttidsplass 0-6 t/v	1.250	1.284	2,7 %
Halv plass 7-14 t/v	2.550	2.619	2,7 %
Heil plass 15 t/v eller meir	3.289	3.378	2,7 %
Dagsats	200	200	
Søskenmoderasjon	30 % barn 2 50 % barn 3 og fleire	30 % barn 2 50 % barn 3 og fleire	
Tillegg			
Matpengar	30	30/veke 120/måned	0 %
Kjøp av ekstra timar	65	67	2,7 %
Gebyr ved for sein henting	263	*257 pr. ½ time	-2,3 %

Satsar etter sjølvkost justert med forventta løns- og prisvekst.

*Samordning med barnehage

Redusert foreldrebetaling skulefritidsordninga:

Kommunen skal gje reduksjon i foreldrebetalinga for SFO på 1. og 2. trinn slik at den per elev utgjer maksimalt 6 % av inntekta til hushaldet. Frå hausten 2021 gjeld denne ordninga også elevar på 3.-4. trinn. Ordninga gjeld for kommunale skulefritidsordningar.



1.2 Barnehage

	Sats 2020	Sats 2021	Endring i %
100 % plass	3.135	3.230	3,0 %
80 % plass	2.508	2.584	3,0 %
60 % plass	1.881	1.938	3,0 %
50 % plass	1.568	1.615	3,0 %
40 % plass	1.254	1.292	3,0 %
Søskenmoderasjon			
Barn nr 2	30 %	30 %	
Barn nr 3 og fleire	50 %	50 %	
Matpengar og ekstra dagar			
Matpengar (100 % plass)	380	380	0 %
Matpengar (80 % plass)	304	304	0 %
Matpengar (60 % plass)	228	228	0 %
Matpengar (50 % plass)	190	190	0 %
Matpengar (40 % plass)	152	152	0 %
For sein henting *	250 per ½ time	257 per ½ time	2,7 %
Dagsats	200	200	

Satsar justert etter ny makspris.

*Justert etter forventet løns- og prisvekst.

Makspris

Foreldre skal ikkje betale meir enn makspris for barnehageplass. Den er fastsett til kr 3.230 per månad frå 01.01.2021.

Redusert foreldrebetaling barnehage:

Kommunen skal gje reduksjon i foreldrebetaling for barnehagen slik at den utgjer maksimalt 6 % av inntekta til hushaldet. Grensa vil frå 01.01.2021 vera kr 592 167.

Ordninga gjeld for kommunale og private barnehagar.

Gratis kjernetid

Gratis kjernetid 20 timar per veke for barn i alderen 2-5 år for familiar med låg inntekt.

Inntektsgrensa er frå 1. august 2020 kr 566 100. Frå 1. august 2021 sett til kr 583 650.

Ordninga gjeld for kommunale og private barnehagar.



1.3 Vaksenopplæring

Gjeld personar som har plikt til å gjennomføre lovpålagt opplæring i norsk med samfunnsfag, deriblant arbeidsinnvandrarar.

	2020	2021	Endring i %
Undervisning pr time	62	64	2.7%
Kveldskurs (6 t/v)			
Vårsemester (20 veker)	7.416	7.616	2,7%
Hautsemester (17 veker)	6.303	6.473	2,7%
Dagkurs (18 t/v)			
Vårsemester (20 veker)	12.000	12.324	2,7%
Hautsemester (17 veker)	10.200	10.475	2,7%
Moderasjonar			
For ektefelle	50 %	50 %	
For ungdom	50 %	50 %	

Justert etter forventa løns- og prisvekst.